
 

 

Protokoll från styrelsemöte UBHK 2025-06-10 kl 18:30  

Plats: Hemmanet, Nydala 

Närvarande: Margit Håkansson, Karolina Eliasson, Owe Johnson, Jörgen Näslund, Wilma Edin, 

Magnus Palmeström, Alma Sundling. 

Frånvarande: Emelie Lönnebrink, Karin Nylander. 

§1 Ordförande öppnar mötet. 

§2 Till justerare väljs Alma Sundling 

§3 Dagordningen godkänns. 

§4 Genomgång av föregående protokoll.  

Alma Sundling och Emelie Lönnebrink är inte klara med sin utredning om fler funktioner i 

bokningssystemet.  Återkommer i augusti. Payson kommer att avvecklas och Magnus är styrelsens 

representant i övergången till nytt system.  Information på Nydala med skyltar m.m. är angeläget, 

arbete pågår, men är inte klart. Wilma mfl har kontakt med Susanne Högdal och Umeå kommun om 

lämplig utformning.  

§5 Fråga från VG Nosework med anledning av ökad konkurrens. Är det ok att köra kurs även om den 

inte ”går ihop”? För satsning och marknadsföring – kan VG boka hela Brännland till reducerad 

kostnad – helst gratis?  

Vi måste ha ett bra kursutbud, konkurrensen med andra aktörer märks av bl.a. när det gäller 

söktryck till kurserna. Det är ok att köra kurser som inte är helt fyllda, men det måste naturligtvis ske 

med omdöme, instruktörerna behåller sina poäng även om inte kursen är full. Beträffande hyra av 

Brännlandshallen måste alla VG behandlas lika. I perioder med låg/ingen beläggning av 

Brännlandshallen är det fritt fram att försöka få en gynnsam överenskommelse med 

Brännlandsgruppen. 

§6 Riktlinjer för digitala kanaler. 

Riktlinjerna antas och kommer att läggas ut på hemsidan. Utskick kommer också att göras inför 

årsmötet. 

§7 Halvtidsutvärdering av styrelsearbetet mot VP -25. 

Vi stämmer av verksamhetsplan för Klubben och Nydalagruppen och finner att vi har en god 

följsamhet till verksamhetsplanerna. 

§8 Hur organiserar vi avflyttningen från Ön. 

Det finns en del att rensa bort från Ön innan kommunen helt tar över. Det rör sig om saker som kan 

avyttras eller skrotas. Owe tar kontakt med Pether Eriksson för att få en överblick över situationen. 

§9 Rapportering 



• Från VU – beslut att godkänna kostnad för uppsättning av speglar skänkta av medlem, i stora 

hallen, Brännland. Beslut att godkänna inköp av nytt tält till medlem som fått eget tält 

förstört under bruksprovet. 

• Från VG 

Sammankallande för lydnadsgruppen flyttar från staden i höst. Ingen ersättare har ännu 

hittats. Det kan bli nödvändigt med sammanslagning med bruksgruppen. Wilma hanterar 

ärendet vidare. 

• Från ÖND – fika med DS ÖND  

ÖND har föreslagit några fikatillfällen online för att diskutera gemensamma frågor. Första 

fikat sammanfaller med styrelsemötet, men nya datum för hösten finns. 

• Från SBK 

Inget Nytt. 

• Ekonomi 

Under kontroll, men det kommer nu aktiviteter som kommer att innebära relativt stora 

kostnader. 

 

§10 Nydala  

• Aktuell info – nuläge 

I stort löper allt enligt plan. Väldigt lite träningsaktivitet har flyttats till Nydala. En av 

orsakerna är att våra träningsytor inte är tydligt avgränsade. Andra ”obehöriga” aktiviteter 

äger rum på våra förhyrda ytor och staket saknas. Detta kommer att åtgärdas, men kan inte 

omedelbart åtgärdas. 

Beslutspunkter 

1) Beslutas att rökning endast kommer att vara tillåten på särskilt anvisad plats på 

Hemmanet. 

2) Förslag från medlem om inköp av diskmaskin. Beslutas att vi utvärderar behovet efter 

sommaren och stämmer av med Umeå kommun. 

3) Larm på Hemmanet – här finns olika meningar. Fördelen är uppenbar – ökad säkerhet 

vilket innebär att risk för stölder och skadegörelse minskar. Nackdelarna är att det kan 

upplevas krånglig att larma av och på, det kostar ca 15 000/år, någon från klubben 

måste vara tillgänglig i det fall larmet går och vi kommer inte att förvara värdesaker på 

Hemmanet. Ladugården går sannolikt inte att larma alls. 

Beslutas att inte installera larm tills vidare samt att ladugården måste bedömas ur 

brandsäkerhetssynpunkt och behov av brandlarm, särskilt p.g.a. vi kommer ha burar för 

korttidsförvaring av hundar. 

4) Flyttbart stängsel – vi har nu kontakt med leverantör som kan bygga stängsel som blir 

likadana som de baseboll har, kostnad 565 SEK/meter inkl moms, tillkommer kostnad för 

montering av fötter. Stängslet kan dock inte levereras förrän till hösten. De som inte kan 

träna utan stängsel är vissa VG som har träning på nybörjarnivå, för dem finns lösning på 

Ön under sommaren. Beslutas att ingen provisorisk lösning görs för sommaren, vi 



inväntar att riktiga flyttbara stängsel kan sättas upp samt att grusplanen bakom lagårn 

går att använda och stängsla in 

 

5) Preliminärt påbörjas grävarbeten för agilityplan och planen bakom ladugården v 25. Vi 

behöver ta beslut om ytskikt på lagårdsplanen. Bör utgå ifrån vilken verksamhet vi tror 

kommer att bedrivas där. Lagårdsplanen kommer att stängslas in. 

Olika varianter av grus som ytskikt på lagårdsplan diskuteras. Wilma utreder vidare 

 

Förslag finns på placering av belysningsstolpar vid de stora gräsytorna. (Jörgen) 

Efter diskussion blir beslutet att sätta upp 5 stolpar och att undvika att strålkastarljus 

riktas mot campingen. 

Vi fortsätter också dialogen med Umeå fritid om att de kan ”lösa in” stolparna i det fall vi 

skulle flytta från Nydala. 

6) Vi behöver tillsätta en ”Nydala servicegrupp”. Carin NN och Pether E har för ett halvår 

sedan meddelat att de vill sluta. Det är viktigt att vi respekterar ett sådant besked och vi 

måste lösa frågan. Förslag på tre scenarier som vi kan kommunicera ut till alla VG 

- Vi förutsätter att det finns medlemmar som vill hjälpa till, vi beskriver uppdraget, att 

gruppen består av 4-6 personer, till sitt stöd har de utsedd kontaktperson i styrelsen. Vi 

sätter en deadline för intresseanmälan/nominering till 15 augusti. 

- Om ingen vill ta på sig ansvaret kommer styrelsen att fördela det mellan VG, årsvis och i 

bokstavsordning. 

- Om inte det heller är möjligt kommer stugan att stängas och det blir upp till varje VG 

som vill anordna kurs eller tävling att städa stugan, inhandla och fylla på i köket samt 

klippa gräs och hålla snyggt runt Hemmanet innan och efter tävling/kurs. Inte heller 

kommer kalenderbokning att fungera utan det blir ”först till kvarn” 

Beslutas att de olika förslagen ovan är en rimlig grund för fortsatta diskussioner. Margit 

skall uppdatera arbetsbeskrivningen. Beslutas att uppdra till Wilma att köpa en 

gräsklippare som skall användas på gräsytor i anslutning till klubbstugan. 

 

§11 Övriga frågor 

Owe har börjat på en ansökan till Allmänna Arvsfonden för finansiering av ytskikt för

 träningsplanen för agility. Fonden kräver att man kan visa att man disponerar 

området i minst 10 år. En handläggare på fonden säger att det är mycket sällsynt att 

man beviljar undantag från detta. Vi har nu ett 5 års kontrakt som löper ut 290630 

men som om uppsägning inte sker automatiskt förlängs med 36 månader.  Uppdras åt 

Owe att i samråd med Karin Nylander undersöka hur kommunen kan vara oss 

behjälpliga i detta. Avsikten är att se om kommunen kan styrka att vi sannolikt blir 

kvar minst 10 år.  

 

Margit tar upp vikten av en bra dialog med Umeå Hundungdom. Avtal med årlig 

uppdatering. Representanter för hundungdom bör inbjudas till styrelsemötet i 

augusti. 



 

§12  Ordförande avslutar mötet 

 

 

Vid protokollet  

Owe Johnson, vi sekr 

 

 

Margit Håkansson  Alma Sundling  

Ordförande   Justerare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


